



الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع) - تكافل - أسكانا للتأمين

ARABIAN SCANDINAVIAN INSURANCE COMPANY (P.L.C.) - TAKAFUL - ASCANA INSURANCE

Incorporated with limited liability by Amiri decree

A company subject to Federal law no. (6) of year 2007 of Insurance

Authority and registered in the insurance companies register under

No. (6) on 15/12/1984 Paid Up Capital Dirhams One Hundred Fifty Four Million.

أسست بموجب مرسوم أميري بضمان محدود

شركة خاضعة لأحكام لقانون الاتحاد رقم (6) للعام 2007 في شأن هيئة التأمين

وتنظيم أعماله ومقيدة في سجل شركات التأمين تحت رقم (6) بتاريخ 15/12/1984 م

رأس المال المدفوع مائة وأربعة وخمسون مليون درهم

Date: 25/07/ 2023

التاريخ: 25 / 07 / 2023

H.E Dr Maryam Buti Al Suwaidi

Chief Executive Officer

Securities and Commodities Authority

Abu Dhabi, UAE

سعادة الدكتور/ مريم بطي السويدي

الرئيس التنفيذي

هيئة الأوراق المالية والسلع

أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai – UAE

السيد / حامد أحمد علي

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي – دولة الإمارات العربية المتحدة

Sub: Notification from the Arabian Scandinavian Insurance Company PLC- Takaful-ASCANA Insurance ("the Company").

الموضوع/ تنويه من الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين(ش.م.ع)-
تكافل -أسكانا للتأمين("الشركة")

Reference to the above subject, please be informed that Mr. Khalid Al Kazim has resigned from his position as Chief Executive Officer of the Company. On behalf of the Board we would like to thank Mr. Khalid for his contribution and dedication for his service to the Company.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، يرجى العلم بأن السيد خالد الكاظم استقال من منصبه كرئيس تنفيذي للشركة. و بالنيابة عن مجلس الإدارة ، نود أن نشكر السيد خالد على مساهمته وتفانيه في خدمة الشركة.

The Board has designated Mr. Ahmad Abu Shanab as acting CEO to run the daily business of the Company. His appointment will be finalized subject to receiving Central Bank approval.

ولقد عين مجلس إدارة الشركة السيد أحمد أبو شنب كرئيس تنفيذي بالإنبابة لإدارة الأعمال اليومية للشركة، إلى حين الحصول على موافقة المصرف المركزي على تعيينه كرئيس تنفيذي للشركة.

Yours Faithfully,

Arabian Scandinavian Insurance Company (PLC)-Takaful

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

الشركة العربية الإسكندنافية للتأمين (ش.م.ع)- تكافل

Lamia Zouari

Company Secretary

لمياء الزواري

أمين سرّ المجلس

Lamia Zouari

